



EXPROPRIATIONS

1906-1907

AVIS

Avis public est par les présentes donné que les rôles de contribution foncière spéciale pour l'élargissement des rues suivantes :

Ave de l'H-de-Ville, vis-à-vis les lots 21, sub. 1, 2, et pt 3, qrt. St-Jean Bte		
Beaudry	665	St-Jacques
Cadieux	943-3 et 4	St-Louis
Catherine (Ste)	1703-91	St-Antoine
Denis (St)	209-13	St-Denis
Denis (St)	209-16 et 17	St-Denis
Dorchester	589	St-Jacques
Dufresne	1423	St-Marie
Dufresne	1415	St-Marie
Logan	946	St-Marie
Maurice (St)	1803	St-Anne
Montagne (de la)	671-2	St-Antoine
Mont Royal Avenue	160-1a	St-Denis
Mont Royal Avenue	14-13 et 14	St-Jean-Bte
Mont Royal Avenue	328-557	St-Denis
Mont Royal Avenue	330-84, 85	St-Denis
Parthenais	1495	St-Marie

sont complétées et sont maintenant déposés au bureau du soussigné, à l'Hôtel de Ville.

Toutes les personnes y mentionnées comme sujettes au paiement de quelque taxe ou contribution foncière sont par le présent sommées d'en payer le montant au soussigné, à son bureau dans les trente jours de cette date, sans autre avis.

W. ROBB,
Trésorier de la Cité.

BUREAU DU TRÉSORIER DE LA CITÉ,
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, 28 novembre 1906.



RUE ELGIN

Dans l'instance de l'expropriation pour l'élargissement de la rue Elgin, vis-à-vis le lot du cadastre No. 107, subdivision C, dans le quartier Saint-Laurent de la Cité de Montréal.

Avis public est par le présent donné, que le rôle de répartition, dans l'instance plus haut citée, est maintenant déposé en mon bureau, à l'Hôtel de Ville, où les intéressés pourront l'examiner jusqu'à Lundi, le 10 Décembre 1906, et que Mardi, le 11 Décembre 1906, à 10 heures a. m., j'entendrai toutes les plaintes et objections qui seront faites concernant ledit rôle de répartition.

JOHN-R. BARLOW,
Inspecteur de la Cité.

BUREAU DE L'INSPECTEUR DE LA CITÉ,
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, 29 Novembre 1906.



EXPROPRIATIONS

1906-1907

NOTICE

Public notice is hereby given that the rolls of special assessment for the widening of the following streets .

H. de Ville Avenue, opp. Cad. Nos. 21, sub. 1, 2 & 3, St. Jean Bte Ward		
Beaudry	665	St. James
Cadieux	943-3 & 4	St. Louis
Catherine (St)	1703-91	St. Antoine
Denis (St)	209-13	St. Denis
Denis (St)	209-16 & 17	St. Denis
Dorchester	589	St. James
Dufresne	1423	St. Mary
Dufresne	1415	St. Mary
Logan	946	St. Mary
Maurice (St)	1803	St. Ann
Mountain	671-2	St. Antoine
Mount Royal (Ave)	160-1a	St. Denis
Mount Royal (Ave)	14-13 & 14	St. Jean Bte
Mount Royal (Ave)	328-557	St. Denis
Mount Royal (Ave)	330-84, 85	St. Denis
Parthenais	1495	St. Mary

are completed and are now deposited in the office of the undersigned at the City Hall.

All persons whose names appear therein as liable for the payment of any tax or assessment, are required to pay the amount thereof to the undersigned at his said office, within thirty days from this date, without further notice.

W. ROBB,
City Treasurer.

CITY TREASURER'S OFFICE,
CITY HALL,
Montreal, November 28th, 1906.



ELGIN STREET

In the matter of expropriation for the widening of Elgin street, opposite lot No. 107, subdivision C, in the Saint-Lawrence Ward of the City of Montreal.

Public notice is hereby given, that the assessment roll in the above matter, is now deposited in my office, at the City Hall, where the interested parties may examine it until Monday the 10th December 1906, and that on Tuesday the 11th December 1906, at 10 o'clock a. m., I shall hear all complaints that may be made against said roll.

JOHN R. BARLOW,
City Surveyor.

CITY SURVEYOR'S OFFICE,
CITY HALL,
Montreal 29th November, 1906.